



12 December 2025

Dear Participating Employers and Members,

Re: Haitong International Investment Managers Limited (“Haitong”) – Notice of Haitong’s MPF Websites

We are writing to inform you that Haitong’s MPF website is currently undergoing a migration project. You can access Haitong’s MPF information through the new URL: www.gthtam.com.hk effective on 19 December 2025 (the “Migration”).

For avoidance of doubt, the existing URLs (htisec.com/asm and haitongetf.com.hk) will be automatically redirected to the new URL after the Migration until further notice. We will keep you informed on any update regarding the website arrangement.

Should you have any questions in relation to the Haitong’s MPF websites, please do not hesitate to contact us at our Haitong MPF Hotline 2116 8200.

2025 年 12 月 12 日

致參與僱主及成員：

有關：海通國際投資經理有限公司（「海通」）－海通強積金網站通知

我們特此通知閣下，海通強積金網站正進行遷移。自 2025 年 12 月 19 日起，閣下可以透過新的網址 www.gthtam.com.hk 瀏覽海通的強積金信息（「遷移」）。

為避免任何疑問，現有網址（htisec.com/asm 和 haitongetf.com.hk）將在遷移完成後會自動跳轉至新網址，直到另行通知。我們將及時通知您有關網站安排的任何更新。

如閣下對上述網站有任何疑問，閣下可致電海通 MPF 退休金熱線 2116 8200 與我們聯絡。

Haitong International Investment Managers Limited
海通國際投資經理有限公司